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INFORMATIEVE RAAD 22 NOVEMBER 2018 
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: mevrouw H. van ‘t Riet 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: mevrouw R. van Rossum (GL), mevrouw Y. Yildiz-Kaya (GL), de heer K. 

de Haan (D66), de heer R. Poelwijk (D66), de heer N.J. de Bruijne (VVD), de heer J.A. 

Jägers (VVD), de heer E.H. Timmer (VVD), de heer F.W. Geerts (PvdA), mevrouw S. 

Kuilman (PvdA), de heer E.S. den Heijer (OPD), de heer P.A. Prins (OPD), de heer J.G.M. 

Sikking (LD), de heer L.R. Smits (LD), de heer W. Advokaat (OD) en mevrouw M.P.H. de 

Graaff (CDA)  

Vanuit college aanwezig: wethouder J.D.W. Klaasse 

Ambtelijke ondersteuning: mevrouw S. Gase, mevrouw S. Sporkslede 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

Verzocht wordt aan iedereen om stil te zijn en aan de raadsleden om hard te praten omdat 

de geluidsinstallatie niet werkt. 

Mevrouw Herder ligt sinds vorige week in het ziekenhuis. Hiervoor wordt een kaart 

rondgestuurd waarop iedereen zijn of haar naam kan zetten. Aanstaande maandag gaat ze 

weer naar huis. 

Met de agenda wordt ingestemd. 

 

2. Mededelingen portefeuillehouder 

 

Er zijn geen mededelingen. 

 

3. Jaarverslag Leerplicht 

 

De voorzitter meldt dat bij de behandeling twee leerplichtambtenaren en de 

beleidsmedewerker Jeugd aanwezig zijn. 
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VVD constateert dat er 331 verzuimmeldingen zijn geweest. Is dat niet enorm veel? Er wordt 

in toenemende mate gebruik gemaakt van het multisignaalsysteem. Waarom wordt hier niet 

consequent gebruik van gemaakt? Er wordt gezocht naar een manier om de overgang van 

primair naar voortgezet onderwijs soepeler te laten verlopen voor kwetsbare kinderen. In 

hoeverre is hier school to school in beeld? 

 

Leefbaar Diemen zegt dat het niet altijd nodig is om een startkwalificatie te halen. Als 

mensen de 21+ toets doorstaan en de toelatingstoets kunnen ze ook naar het hbo toe. Is er 

inzicht in hoeveel mensen die geen startkwalificatie hebben toch doorstuderen? Vorig jaar 

werd gehoord dat een van de leerplichtambtenaren een opleiding deed voor Buitengewoon 

Opsporingsambtenaar. Wat is daarvan de stand van zaken? Worden de 

leerplichtambtenaren geconfronteerd met kinderen waarvan de ouders in de illegaliteit 

verblijven en hoe groot is de kans dat een kind daarom onder de radar blijft? Hoe staat het 

met een leven lang leren? 

 

PvdA heeft niet voor niets vragen gesteld over vroegtijdige schoolverlaters omdat er in 2017 

extra formatie is toegevoegd, onder andere om vroegtijdige schoolverlaters goed in kaart te 

brengen. Gelukkig blijkt uit het verslag dat dit aardig is gelukt. Onlangs kwam uit een 

onderzoek naar voren dat 28% van de mensen die geen startkwalificatie hebben in de 

bakken terecht komt van het UWV. In het collegeakkoord is niet voor niets aangegeven dat 

hier extra aandacht voor moet zijn. Het is goed om te lezen dat de vorig jaar geformuleerde 

speerpunten goed zijn opgepakt in samenwerking met de Brede Hoed en verbetering van de 

samenwerking met VO-scholen in de regio. 

 

CDA leest op pagina 9 van het verslag dat het verzuim in het voortgezet onderwijs 

verhoudingsgewijs hoger is dan in het primair onderwijs. Kan hiervoor een verklaring worden 

gegeven? 

 

Ons Diemen constateert dat er geen vrije schoolkeuze meer is voor leerlingen en dat ze 

daarom vaker in gebouwen terechtkomen waar ze zich misschien helemaal niet thuis voelen. 

Is dat van invloed op het verzuim? Zijn er in Diemen voldoende BBL/BOL-leerwerkplekken 

om leerlingen op gang te brengen? 

 

D66 zegt dat de leerplicht het afgelopen jaar weer goed en nuttig werk heeft verricht en dat 

de leerplicht constateert dat het nuttig is om korte lijntjes te hebben naar middelbare scholen 

om een beter inzicht te krijgen in het verzuim. 

 

GroenLinks ziet dat de rol van de leerplichtambtenaar verandert. Het wordt meer een 

schakelfunctie tussen betrokken partijen en het sociaal domein en dat is een goede zaak 

omdat de oorzaak van verzuim vaak samenhangt met meerdere factoren. Het gaat nu 

voornamelijk om preventie en samenwerking met andere partijen en dat is een goede 

ontwikkeling. De afstand tot de middelbare scholen buiten Diemen zorgt er wel voor dat het 

contact met die scholen lastig is. In dat kader wordt de komst van een middelbare school in 

Diemen toegejuicht omdat dan de lijntjes korter zijn en het signaleren en bespreken van 

verzuim makkelijker zal zijn. 
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Wethouder Klaasse legt uit dat 331 verzuimmeldingen vergeleken met vorige jaren geen 

uitschieter is. Er zijn altijd omstandigheden waarom kinderen moeilijk naar school kunnen 

omdat ze bijvoorbeeld bepaalde problematieken hebben waardoor ze niet naar school gaan. 

De verzuimmeldingen komen ook door veelvuldig te laat komen en hele zware problematiek. 

Als de leerplicht er niet zou zijn zou het verzuim vele malen hoger zijn. 

De overgang van primair naar voortgezet onderwijs is vrij groot. Het verschil in verzuim komt 

onder andere omdat de ouders er bij het primair onderwijs meer bovenop zitten dan bij het 

voortgezet onderwijs. Vaker zie je ook meer zorgwekkende situaties bij leerlingen in het 

voortgezet onderwijs dan in het primair onderwijs. Soms weten ouders ook niet dat hun 

kinderen niet naar de laatste les gaan. Daarnaast is de afstand naar scholen van het 

voortgezet onderwijs veel hoger dan naar de basisscholen. 

De groep 21-plussers is geen bijzonder grote groep maar dat wil niet zeggen dat die 25 

mensen zonder startkwalificatie niet allemaal goed terechtkomen want sommigen zijn goed 

met hun handen en hebben misschien een paar jaar later een goed lopend bedrijf maar 

tegelijkertijd wordt gezien dat veel van die mensen in de kaartenbakken van het UWV of via 

de Wmo in de dagbesteding terechtkomen. Het is een zeer kwetsbare groep. 

 

Mevrouw Gase meldt dat zij inmiddels is geslaagd voor het diploma Buitengewoon 

Opsporingsambtenaar. 

(applaus) 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat er gebruik wordt gemaakt van multisignaal maar eigenlijk 

zouden alle partners in het netwerk daar veel meer gebruik van moeten maken en daar is 

nog een rol te vervullen, niet alleen vanuit Diemen maar ook bij de instanties voor de 

doelgroepen. 

 

Mevrouw Sporkslede zegt dat wordt geprobeerd om alle kinderen in Diemen in beeld te 

hebben maar als ze hier illegaal zijn is daar moeilijk achter te komen. Overigens werd 

onlangs een mailtje ontvangen van een bezorgde bewoner uit Diemen die ergens een kind 

had gezien en daarmee is aan de slag gegaan. Als het ter ore komt wordt het zeker 

opgepakt. 

 

Wethouder Klaasse meldt dat de leerplicht bezig is met kinderen tot tussen de 18 en 23 jaar. 

Er is nog geen instrumentarium om ouders beter op te leiden als ze al van middelbare leeftijd 

zijn terwijl dat voor de opvoeding en de kansen voor hun kind beter zou zijn. Hopelijk steunt 

het Rijk financieel wanneer daarvoor wordt aangeklopt. Door de extra formatie kon meer 

worden samengewerkt met de zorgstructuur, het Brede Hoed Team en de vo-scholen. Dat 

gaat beter maar het kan nog steeds beter en daar wordt ook in geïnvesteerd. 

Kinderen komen vaak niet op een school van eerste keuze maar het gaat te ver om te 

zeggen dat er geen vrije schoolkeuze is. Leerplicht heeft wel te maken met de problematiek 

dat kinderen zich soms niet thuis voelen op een school. Dat zit vaak niet in de school maar of 

het kind de studie aankan en met de sociale omgang vastloopt. Daar zit de leerplicht en de 

zorgstructuur op. 

 

Ons Diemen vraagt of dit niet van invloed is op de cijfers. 
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Wethouder Klaasse zegt dat er geen groot verschil is in vergelijking met andere gemeenten. 

Uithoorn heeft bijvoorbeeld eigen middelbare scholen maar ongeveer hetzelfde 

verzuimpercentage als in Diemen. Wat betreft geconstateerde fouten: het gaat om drie 

leerlingen die naar het Munduscollege gaan. Bij de Geert Groteschool staat nul maar dat is 

14 gebleven, net als het jaar daarvoor. 

School to school is een mooi programma dat een goede bijdrage levert voor de overstap van 

primair naar voortgezet onderwijs maar het gaat om relatief een handjevol leerlingen. Die 

hebben dat echt nodig en daarom heeft het absoluut een toegevoegde waarde. 

 

Ons Diemen vraagt of er in Diemen voldoende ondernemers bereid zijn om BBL- en BOL-

leerlingplekken ter beschikking te stellen. 

 

Mevrouw Sporkslede zegt dat het een blijvend probleem is dat er een tekort is aan 

stageplekken bij BBL en BOL. Er zijn best wel leerlingen die van BOL naar BBL willen 

overstappen maar dat lukt niet vanwege het tekort aan stageplekken. 

 

Leefbaar Diemen wijst erop dat er ook scholen zijn die overspoeld worden met bedrijven die 

een stagiaire willen. 

 

Wethouder Klaasse stelt dat dit heel erg afhangt van de richting van de school. 

 

4. Stand van zaken realisatie middelbare school 

 

De heer Mansveld begrijp niet waarom er een middelbare school in Diemen moet komen en 

als die toch in Diemen moet komen kan dat niet in de buurt die wordt voorgesteld. Als 

buurtbewoner voelt hij zich overvallen hoe dit wordt gepresenteerd. Op 31 oktober krijg je 

een brief en om half november nog een brief voor een inloopavond op 19 november. Dan 

hebben de buurtbewoners maar 2,5 week om zich voor te bereiden op de komst van iets 

heel ingrijpends als een middelbare school. Bovendien lijkt het in de brieven of het al een 

voldongen feit is dat de school er komt. Op de voorlichtingsbijeenkomst wordt een schema 

uitgereikt maar daar staat niet in dat er bijvoorbeeld nog een bouwvergunning moet worden 

aangevraagd. Dan kan een bewoner in ieder geval nog bezwaar maken. De buurt is hierdoor 

overvallen en dat is heel erg vervelend. 

Diemen is omringd door Amsterdam en daar staan 75 scholen. Diemen heeft weliswaar 

30.000 inwoners maar als je kijkt naar andere plaatsen, die hebben een aanzuigende 

werking voor een middelbare school en dat heeft Diemen niet want de jeugd gaat naar 

Amsterdam op school of naar Weesp. In de buurt van Diemen zijn er sowieso vier 

middelbare scholen op 7 km afstand. 

De gekozen plek is naast de wethouder Duran en dat zit heel dicht tegen de Schelpenbuurt 

aan. Dat is een buurt met veel achterpaden van grint en hoge bomen daarlangs en het is dus 

een mooie buurt voor groepen jongeren om te gaan hangen. Met 800 leerlingen in de buurt 

gaat dat dus overlast geven. Dit is vast niet meegenomen in het haalbaarheidsonderzoek. 

Dat ouders hun kinderen naar de middelbare school in Diemen willen sturen zal best maar 

dat wil niet zeggen dat je het ook als gemeente moet gaan doen want misschien is er wel 

geen ruimte voor. Er zijn wel vier locaties waar het beter kan dan in de Schelpenbuurt. 
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Leefbaar Diemen begrijpt dat de heer Mansveld zegt dat er veel meer aandacht is besteed 

aan de school zelf dan aan de sociale gevolgen. 

 

De heer Mansveld zegt dat niet aan hem is gevraagd of hij het goed vindt dat daar een 

middelbare school komt en dat er niets is terug te lezen over de eventuele sociale gevolgen. 

 

Leefbaar Diemen vraagt of de heer Mansveld in de buurt draagvlak heeft gevonden voor zijn 

betoog. 

 

De heer Mansveld geeft aan dat hij op de inloopavond mensen heeft gesproken die ook 

tegen de komst van de school op de gewenste plek zijn en dat deze bewoners zich aan het 

beraden zijn hoe ze zich kunnen verenigen en weerstand kunnen bieden tegen dit plan. 

 

Ouderenpartij Diemen zegt dat er rekening mee moet worden gehouden dat er kinderen zijn 

die door hun ouders naar de middelbare school worden gebracht. Hoe gaat dat nu in de wijk 

met de Ark? 

 

De heer Mansveld wijst erop dat bij de Ark wanneer de school begint er driedubbel 

geparkeerd wordt. Als de gemeente wordt gebeld om er een agent op af te sturen gebeurt er 

niets. ‘s Middags is het hetzelfde verhaal. Bij een middelbare school worden de kinderen in 

de regel niet opgehaald maar het zou best kunnen en dan staan er weer auto’s. Daarnaast 

komen kinderen met scooters en fietsen die door de wijk rijden. Het parkeerprobleem in de 

buurt wordt groter als daar een school komt. 

 

D66 vraagt wat volgens de heer Mansveld een goede alternatieve locatie is voor een 

middelbare school. 

 

De heer Mansveld stelt dat de school heel mooi had kunnen staan aan de Muiderstraatweg 

op een soort eilandje tegen het water aan maar daar wordt nu gebouwd. Naast de 

schaatsbaan is een goede locatie. Vlak naast de metro in Holland Park. Daar zijn al wat 

scholen, studenten et cetera. Eventueel TVDZ opheffen en daar een school neerzetten. 

 

VVD vindt het verheugend dat met de inpassingstudie een nieuwe stap is gezet naar de 

realisatie van een middelbare school in Diemen. Er zou sprake zijn van een definitieve plek 

voor de school naast het zwembad maar direct daarna wordt er gesproken over stappen die 

nog moeten worden doorlopen en feitelijk is dat tegenstrijdig. Het bestemmingsplan dient 

bijvoorbeeld hiervoor te worden aangepast. Is er gekeken naar alternatieven zoals een 

school combineren met het sportcentrum en zijn de kosten daarvan enigszins ingeschat? De 

VVD is niet zo gelukkig met de brief. 

Bewoners zouden bang zijn dat er bomen worden gekapt in de buurt en welke garanties zijn 

er dat dit niet gebeurt? Wanneer wordt ingestoken op een school van 600 leerlingen en op 

een school van 800 leerlingen? Wanneer gaat die beslissing vallen en welke rol gaat de raad 

daarin spelen? Welke rol gaat de raad spelen bij de keuze tussen de modellen A of B? 

 

PvdA heeft gehoord dat gelukkig 25% van de populatie in het vmbo-basiskader komt. Een 

geschikte locatie vinden is lastig want er zijn een aantal beperkende factoren zoals de 

grootte, de natuurbescherming, de financiële haalbaarheid en de wettelijke afstand tot de 
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moederschool. De Duran is een geschikte locatie. De ruimte is voldoende groot, voorzien 

van een zwembad en een aanliggende sporthal. Daarnaast is de locatie goed bereikbaar per 

openbaar vervoer en de fiets. Uiteraard heeft dit een impact voor de omgeving. Gelukkig 

komen er niet in één keer 600 of 800 leerlingen maar gaat dit in stapjes. De OSB in Zuidoost 

staat nu ook in een woonwijk en heeft daarom jarenlange ervaring met het omgaan met de 

buurt. Die expertise kan goed worden overgebracht naar Diemen om ervoor te zorgen dat 

eventuele overlast vooraf wordt ingekapseld. Hopelijk wordt bij de uiteindelijke keuze van het 

gebouw goed rekening gehouden met het specifieke pedagogische en didactische klimaat 

van de school want daar heeft de OSB een bepaalde naam en functie in. 

 

Leefbaar Diemen constateert dat op dit moment 12% van de leerlingen uit Diemen naar het 

OSB gaat. Als er 800 leerlingen worden geplaatst op deze school betekent dit dat ongeveer 

55% van de gehele populatie van de OSB uit Diemen zou moeten komen. Wordt het dan niet 

een gevaar dat de OSB in Zuidoost een filiaal wordt van Diemen omdat de school in Diemen 

dan groter is? Kan de school die groei naar 800 leerlingen wel aan? Is de groei van Diemen 

wel voldoende om al die klassen te vullen of wordt het opgevuld met mensen uit andere 

regio’s of andere gebieden van Nederland? 

De meeste last van hangjongeren is altijd in de avond en daarom zal dat probleem wel 

meevallen. De heer Verheuvel van de PvdA heeft zich er altijd heel hard voor gemaakt dat 

juist daar de school zou komen. Daar gaat de fractie in mee want er mag wat meer reuring 

komen in Diemen Zuid. 

 

Ouderenpartij Diemen juicht het onderwijsconcept van OSB toe maar heeft wel wat 

vraagtekens bij de beoogde locatie. Een school van 600-800 leerlingen heeft gevolgen voor 

de buurt. Het halen en brengen van leerlingen met de auto kan gevolgen geven. Tijdens de 

pauzes gaan de leerlingen de wijk in en als op het schoolplein niet gerookt mag worden doen 

ze dat 100 m verderop en dat kan tot overlast leiden. Dit soort gevolgen kan de leefbaarheid 

voor de huidige bewoners aantasten. Diemen groeit naar 35.000 inwoners. Dat leidt tot meer 

(verkeers)drukte op straat en deze school geeft een extra druk op de omgeving. Waar gaan 

de docenten parkeren? In het stuk wordt verwezen naar het parkeerterrein bij het zwembad 

maar daar mag maar maximaal vier uur worden geparkeerd met de blauwe schijf. 

 

GroenLinks stelt dat er zeker behoefte is aan een middelbare school om een aantal redenen 

zoals de binding van de jongeren aan Diemen en de druk op de scholen in Amsterdam. De 

beoogde locatie ligt centraal in Diemen en is goed bereikbaar met de fiets en het openbaar 

vervoer. Wat betreft de parkeerdruk komt het bij een middelbare school veel minder voor dat 

de jeugd met de auto bij school wordt afgeleverd. 

D66 is blij dat een middelbare school in Diemen steeds dichterbij komt want bij een 

groeiende gemeente horen uitstekende voorzieningen waaronder een middelbare school. Dit 

zorgt ook voor sociale cohesie en het is een makkelijker weg voor Diemense jongeren. De 

beoogde locaties voor de tijdelijke en definitieve huisvesting liggen relatief centraal en bieden 

voldoende ruimte. 

De definitieve go/no go beslissing wordt eind februari genomen, mede op basis van het 

aantal aanmeldingen, maar is dat niet te vroeg want de loting in Amsterdam vindt op 4 april 

plaats? Daarom kan worden verwacht dat na die datum nog een aantal leerlingen die niet 

zijn ingeloot op een school naar keuze in Amsterdam alsnog naar de middelbare school in 

Diemen willen komen en dient dat niet te worden meegewogen in de beslissing om wel of 
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niet door te gaan? Wat wordt er nu al gedaan om de middelbare school onder de aandacht 

te brengen van toekomstige scholieren? 

 

CDA is blij dat voor de permanente huisvesting een architectonisch goede locatie is 

gevonden. Daarbij valt de aanwezigheid van 600-800 leerlingen in een dichtbevolkt gebied 

wel buiten het kader van het haalbaarheidsonderzoek terwijl het van belang is om te bepalen 

of de locatie werkelijk geschikt is. Het is wel een goede zaak dat er een inloopavond is 

georganiseerd voor de bewoners hoewel dit door de inspreker als te kort dag is ervaren. 

De randvoorwaarde is de aanmelding van een minimum aantal leerlingen. Is dit niet het kip 

en ei probleem dat er niet voldoende aanmeldingen komen als dit niet definitief is? Zijn er 

andere middelen denkbaar om voldoende mate van belangstelling vast te stellen, 

bijvoorbeeld door een enquête in de juiste doelgroep, en zou het niet verstandig zijn om ook 

buiten Diemen de aandacht op de beoogde school te vestigen? 

De eventuele parkeerdruk heeft meer te maken met de leraren dan met de leerlingen want 

die worden meestal niet gebracht door hun ouders. Het gaat meer om de leraren die naar 

een parkeerplek moeten zoeken en dat kan zeker voor problemen zorgen. Hangen is niet 

direct een probleem omdat de meeste jongeren na school direct naar huis willen. 

 

Wethouder Klaasse merkt op dat in een eerder stadium al veel voordelen zijn benoemd van 

een middelbare school in Diemen. Het is altijd afwachten hoeveel mensen direct gaan 

inschrijven op de school. Met de OSB is een goede school in huis gehaald. Er wordt een 

roadshow gedaan langs de basisscholen in Diemen en Duivendrecht. Dat zijn ook de enige 

kinderen die naar deze school kunnen gaan. Kinderen uit Amsterdam zijn uitgesloten. Er is 

wel gekeken of misschien toch een klein percentage uit Amsterdam kan worden toegelaten 

maar het was een beetje kort dag om voor een beperkt aantal plekken met de matching mee 

te doen. Dat was juridisch lastig maar dit zal zeker nog worden onderzocht. Mocht het zo zijn 

dat op den duur ook Amsterdammers worden toegelaten, dan zou bijvoorbeeld maximaal 

een kwart moeten kunnen maar primair is deze school voor kinderen uit Diemen en 

Duivendrecht. 

D66 vraagt of niet nog even kan worden gewacht met de definitieve beslissing tot na de 

matching maar dat is niet zo netjes als deze school onverhoopt niet het aantal leerlingen 

haalt want de mensen die zich inschrijven moet alsnog de mogelijkheid worden gegeven om 

alsnog met de matching in Amsterdam mee te doen. 

In februari dient heel snel een besluit te worden genomen samen met de OSB want die zal er 

bedrijfsmatige overwegingen in maken. Als de groep te klein is kost het onderwijs te veel. De 

gemeente kijkt over de schouder mee want Diemen investeert er immers heel veel in. Mocht 

de school niet doorgaan per september 2019, dan moeten die kinderen wel de kans hebben 

om toch nog op scholen in Amsterdam in te schrijven en die matching loopt tot begin maart. 

Een uitstel tot april zou dus zeer onwenselijk zijn. 

 

D66 zegt dat bij het tellen van de aanmeldingen in februari er voor een deel vanuit zou 

kunnen worden gegaan dat er misschien nog een aantal leerlingen bijkomen die na de loting 

in Amsterdam niet op een school naar keuze zijn ingeloot. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat dit kan worden meegenomen maar het is riskant om van 

een groot getal uit te gaan want als dat grote getal er niet komt heeft de gemeente daar spijt 

van. Daarom wordt uitgegaan van een meetmoment in de tweede helft van februari. 
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Er gaat nu niet een bestemmingsplan worden vastgesteld voor de permanente locatie maar 

er wordt een traject ingegaan waar mogelijkerwijs de school op deze plek gaat komen. 

 

VVD merkt op dat in een brief aan de bewoners staat dat de locatie definitief is. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat dit de voorkeurslocatie is van het college maar er moet nog een 

bestemmingsplanwijziging komen en daar wordt de raad in gehoord. De tijdelijke locatie is 

goed geborgd maar er is nog een traject naar de permanente locatie. Als iemand nog met 

een andere goede locatie komt staat het college daarvoor open maar de beoogde locatie 

heeft heel veel voordelen. 

 

VVD herhaalt dat in de brief naar de bewoners staat dat deze locatie definitief is. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat dit de locatie is waar het college op koerst maar het is pas 

definitief wanneer de gemeenteraad daarvoor een bestemmingsplanwijziging heeft 

vastgesteld. 

 

VVD stelt dat dan richting bewoners dit signaal duidelijker moet overkomen. 

 

Wethouder Klaasse memoreert dat dit in de inloopbijeenkomst is genoemd. Het probleem 

met hangjongeren zal wel meevallen in de avonden en in de weekenden maar natuurlijk kan 

op bepaalde plekken echt overlast ontstaan en daar zal dan rekening mee worden 

gehouden. De straatcoaches gaan langs gevoelige plekken en als die er zijn in de buurt van 

de middelbare school zullen die door de straatcoaches als eerste worden aangedaan. 

Wat betreft parkeerdruk zal dit het meest gaan om fietsparkeren want de meeste scholieren 

zullen met de fiets komen en dit is de best ontsloten plek van Diemen qua fietsen. Dat is ook 

prettig wat betreft de verkeersveiligheid. Verkeer met de auto zal veel minder zijn dan bij een 

basisschool. 

Op de parkeerplaats mogen mensen langer parkeren als ze een bedrijfsvergunning hebben. 

Overigens zullen er in eerste instantie 5-7 leerkrachten aanwezig zijn. Hopelijk komt er een 

actief mobiliteitsplan. Dit geldt ook voor de andere basisscholen in Diemen waar een beperkt 

aantal bedrijfsparkeerplekken wordt uitgegeven. 

Er staat een hele mooie strook met bomen die behoort tot de hoofdgroenstructuur van 

Diemen en het is niet de bedoeling om die hoofdgroenstructuur aan te tasten. Alleen op het 

veld met een beperkte natuurwaarde zal gebouwd worden. 

Het minimum aantal leerlingen om levensvatbaar te zijn is 600 en 800 is het maximum wat 

volgens de inpassingstudie op die plek zou passen. Het sportcentrum staat voor een deel in 

de weg. Het is aan het einde van de levensloop maar om dat in een keer mee te nemen is 

een dure exercitie. Eind jaren twintig zal zeker een discussie komen over het sportcentrum 

en het zwembad en het al dan niet vernieuwen van het zwembad op die locatie of op een 

andere locatie maar bij het ontwerp van de school zal er rekening mee moeten worden 

gehouden dat op een gegeven moment de bouwmassa die er dichtbij staat mogelijk wegvalt. 

Het zwembad zou dan net iets verderop kunnen op de plek waar nu de parkeerplaats is en 

dan zou parkeren op een andere plek kunnen worden ingericht maar gezien de hoge kosten 

wordt verwacht dat dat pas in de tweede helft van de jaren twintig zou kunnen worden 

gerealiseerd. 
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VVD vraagt of er is nagedacht over het combineren van de school met een eventueel nieuw 

sportcentrum. 

 

Wethouder Klaasse antwoordt bevestigend maar dan wel in twee stappen omdat deze stap 

een hele prijzige bedoening is. Eerst moet worden gekeken hoe het met de middelbare 

school gaat er vervolgens kan een discussie worden gevoerd over het zwembad en de 

uitbreiding van sportcapaciteit in Diemen Zuid. 

Door de wettelijke afstand tot de moederschool vallen er locaties af. Zo is in het verleden 

Spoorzicht genoemd maar dat heeft natuurlijk een hogere natuurwaarde dan het grasveld 

naast het Duranbad en dat gebied ligt buiten de 10 kilometerzone. De impact voor de buurt 

zal voortdurend worden gemonitord. Bij de inpassing van het gebouw moet rekening worden 

gehouden met geluiddichte gevels en dat soort zaken. 

Natuurlijk is 600 tot 800 leerlingen een enorme aantasting van het klantenbestand van de 

OSB in de Bijlmer. Dat is een van de redenen waarom de OSB ook aangaf dat het aantal 

leerlingen dat vanuit Amsterdam naar deze school gaat beperkt moet zijn. Het college wil het 

beperken omdat het een primaire school moet zijn voor Diemen en Duivendrecht. 

Ons Diemen heeft in de schriftelijke vragen kritiek op de tijdelijke locatie. Het gebouw zou 

niet geschikt zijn voor middelbare scholieren maar dit gebouw is hiervoor uitermate geschikt, 

zeker als het wordt vergeleken met andere mogelijkheden voor tijdelijke bouw. Portocabins 

zijn nogal duur. De OSB vindt dit ook een heel fijn gebouw. Natuurlijk moeten er wel 

bouwkundige ingrepen plaatsvinden zoals een eigen ingang en een eigen smoel geven aan 

het gebouw. Het sanitair moet worden vervangen en uiteraard is het Atelier hierin 

meegenomen. Die ziet dit juist als een kans om eventueel ook eerder naar een tijdelijke 

bouw te gaan in Holland Park. Het is niet lastig voor de buitenschoolse opvang want dat 

wordt vaak al gecombineerd in dezelfde lokalen waardoor er sprake is van dubbel 

ruimtegebruik. 

Ons Diemen heeft ook kritiek op de locatie voor de permanente vestiging vanwege de groei 

van Diemen Zuid en beperking van het groen maar de groenstructuur zal in stand blijven en 

het veld heeft een beperkte natuurwaarde. Voorts wordt gesteld dat het een probleem is dat 

op 25 m afstand een café is en op 100 m afstand een winkelcentrum. De meeste cafés zijn 

echter niet voor 16.00 uur of later toegankelijk. Voor het winkelcentrum zou het goed zijn 

voor de klandizie maar daar zullen wel regels worden gesteld van maximaal vijf middelbare 

scholieren in een winkel.  

Ons Diemen stelt dat er dan ook geen uitbreiding meer mogelijk is van het zwembad met 

bijvoorbeeld een buitenbad of een 50 m baan. Mogelijkerwijs komt er een nieuw zwembad 

dat veel duurzamer is en een buitenbad moet je niet willen op deze locatie. Een 50 m bad is 

ook te ambitieus. Reëler is dat er een zorgbad komt als mogelijkerwijs het AVO-bad ooit zou 

verdwijnen. 

De huizen staan volgens Ons Diemen op 10 m afstand van de school maar het wordt 30 m. 

Ook dat is nog dichtbij en daar zal in het ontwerp rekening mee moet worden gehouden. 

Voorts wordt een alternatieve locatie voorgedragen, namelijk bij de Rode Kruislaan op het 

speelterrein achter de flats maar daar zijn aan twee kanten spoorrails en dat is niet heel fijn 

voor een geluidsgevoelige bestemming als een school. Dan zouden er wel heel veel blinde 

gevels moeten komen en dan gaat het meer op een gevangenis lijken. Bovendien is de 

ontsluiting per auto vrij problematisch en omwonenden zullen bezwaar maken tegen deze 

locatie. In ieder geval zullen de antwoorden op de gestelde vragen nog op schrift worden 

gezet. 



10 

 

In de inpassingstudie zijn twee exercities gedaan. Het ziet er bijna als een ontwerp uit. Dat 

komt omdat het een betrekkelijk kleine kavel is en het college en de OSB wilden ervan 

overtuigd zijn dat het echt paste met een modelstudie maar het zou kunnen zijn dat het er 

straks heel anders uit komen te zien. Daar zou ook de participatie van de buurt een rol in 

kunnen spelen. Uiteindelijk zal er een architect komen met een bepaald beeld en daar zal 

een aanbesteding voor komen mocht de school inderdaad op die locatie komen. 

Diemen groeit. Grofweg zullen er in deze leeftijdscategorie in de loop der tijd misschien wel 

meer dan 2000 leerlingen komen. Veel leerlingen kunnen dan niet worden geaccommodeerd 

omdat er geen school voor 2000 leerlingen wordt neergezet en veel leerlingen maken een 

keuze om te gaan naar het gymnasium of speciaal beroepsonderwijs et cetera. 

 

Leefbaar Diemen stelt dat er op dit moment 1400 leerlingen in het voortgezet onderwijs zijn. 

Hoe komt de wethouder aan het getal van 2000? 

 

Wethouder Klaasse legt uit dat 2000 een getal is voor Diemen en Duivendrecht. Dan gaat 

het om een prognose dat Diemen groeit naar 35.000 inwoners en ook nog naar de 

verschillende leeftijdscategorieën. De vraag is grofweg of 30-35% van de Diemense en 

Duivendrechtse jeugd op termijn naar deze school toe. Er is een enquête gedaan. Toen gaf 

60% aan zeer geïnteresseerd te zijn, 35% enigszins geïnteresseerd en 6% was niet 

geïnteresseerd maar het kan ook zijn dat veel niet geïnteresseerden de enquête niet hebben 

ingevuld. 

 

Ouderenpartij Diemen stelt dat wanneer iedereen naar de OSB wil dit aan de ene kant een 

succes is maar het Atelier is ook sinds een jaar weer aan het groeien. Als beiden heel snel 

gaan groeien, kunnen ze dan wel volhouden in dat gebouw? 

 

Wethouder Klaasse zegt dat dit een oplossing is voor een jaar en dat het hoogst 

onwaarschijnlijk is dat dit ook nog een tweede jaar kan worden gedaan. Er zou dan gekeken 

moeten worden naar mogelijk een eerder vertrek van het Atelier naar Holland Park. Als het 

zou passen met een incidentele portocabin zou dat misschien ook nog kunnen worden 

overwogen. Het idee was eerder dat dit voor drie jaar wordt gedekt maar dan zou ergens 

voor 2,5 à 3 miljoen een tijdelijke locatie in een plint moeten worden gebouwd, bijvoorbeeld 

naast de Biesbosch. Dan is dit een veel elegantere oplossing. 

 

Ouderenpartij Diemen vraagt hoeveel lokalen het Atelier in totaal heeft, hoeveel de school 

zelf in gebruik heeft en hoeveel er vrij zijn. 

 

Wethouder Klaasse geeft aan dat er in totaal 17 lokalen zijn waarvan het Atelier er 6 heeft 

maar het tweede jaar wordt een probleem. 

 

Ouderenpartij Diemen wijst erop dat Holland Park momenteel een grote bouwput is en om 

daar een tijdelijke school neer te zetten met portocabins is zelfs gevaarlijk. Derhalve wordt 

het risico gelopen dat binnen twee jaar een probleem ontstaat. 

 

Wethouder Klaasse zegt dat er andere locaties zijn die bekeken zijn voor de middelbare 

school en die komen dan ook in beeld voor het Atelier. Er zal een maximum worden gesteld 

aan het aantal leerlingen en de eerste die zich inschrijven worden geplaatst. Daar zit wel wat 
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rek in maar dan zullen mensen die zich als laatste hebben ingeschreven moeten worden 

teleurgesteld. 

 

CDA vraagt of er een keuze is gemaakt tussen de artist impressions A en B. B blijkt namelijk 

meer oppervlakte nodig te hebben dan A. Zal de keuze tussen A en B een groot verschil in 

kosten uitmaken? Welke partijen worden betrokken bij deze keuze? 

 

Wethouder Klaasse legt uit dat dit geen keuze is. Het is een inpassingstudie en daar zijn 

twee richtingen in aangegeven door een ontwerpbureau dat straks waarschijnlijk niet het 

uiteindelijke schoolgebouw gaat ontwerpen. Mogelijk komt een nieuwe architect met andere 

grondoppervlakten. De inpasbaarheid zal bij de architectenselectie absoluut worden 

meegenomen. Dit heeft dus geen enkele status. Er wordt slechts een soort gevoel 

meegegeven. Het gaat om wat het beste inpasbaar is in die buurt en de relatie met het 

sportcentrum het beste bepaalt. 

 

6. Sluiting 

 

De voorzitter sluit het openbare gedeelte van de vergadering om 21.27 uur. 


